
Generalforsamling	i	Beagle	Klubben	den	15.	Maj	2016	kl.	18.20	
I	Rishøjhallen	

	
1. Valg	af	dirigent.	
2. Valg	af	stemmetællere.	
3. Formanden	aflægger	beretning,	herunder	meddelelse	om	bestyrelsesvalgets	resultat.	
4. Valg	af	manglende	bestyrelsesmedlemmer	og	suppleanter	til	bestyrelsen.	
5. Kassereren	fremlægger	det	reviderede	regnskab	til	godkendelse,	og	der	kan	gives	decharge	

til	bestyrelsen.	
6. Valg	af	2	revisorer	samt	2	suppleanter.	
7. Behandling	af	indkomne	forslag.	
8. Bestyrelsen	fremlægger	forslag	til	budget,	kontingent	samt	arbejdsplan.	
9. Evt.	

	
	
	

1. Valg	af	dirigent.	
1. Kaj	Klysner,	Skt.	Bernhardklubben.	kajklysner@privat.dk		

Dirigenten	bekræftede	at	generalforsamlingen	er	lovligt	indkaldt.	
2. Valg	af	stemmetællere.	

2. Ulla	Zinn	Hvidberg	og	Annette	Pedersen	
Der	er	85	fremmødte,	79	stemmeberettigede	
	
Aage	Jakobsen	beder	om	ordet,	og	får	det,	på	betingelse	af,	at	der	ikke	må	komme	
personlige	beskyldninger.	Aage	afleverer	en	liste	med	26	medlemmer	der	opfordrer	
Anna	Sofie	Gothen	til	at	trække	sig	fra	bestyrelsen,	med	henvisning	til	§23	stk.	1	og	
2	om	disciplinære	foranstaltninger.	Aage	Jakobsen	opfordrer	dirigenten	til	at	
suspendere	generalforsamlingen	i	5	minutter,	for	at	Anna	Sophie	Gothen	kan	
overveje	om	hun	vil	trække	sig	fra	bestyrelsen.		
	
Flere	deltagere	i	salen	beder	om,	at	generalforsamlingen	følger	dagsordenen.	
	
Der	bliver	opfordret	til,	at	Aages	forslag	behandles	nu,	da	det	ellers	ikke	giver	
mening	at	gennemføre	valget.	Dirigenten	siger,	at	der	altid	kan	stilles	et	
mistillidsvotum,	men	at	han	opfordrer	til,	at	medlemmerne	lader	bestyrelsen	
gennemføre	deres	arbejde.	Dirigenten	forklarer,	hvad	det	indebærer	at	sætte	et	
mistillidsvotum	til	enten	hele	bestyrelsen	eller	til	et	enkelt	medlem	jf.	Klubbens	
forretningsorden.	
	
Anna	Sofie	Gothen	bad	om	ordet.	Hun	forklarer,	at	hun	har	begået	en	fejl,	og	at	det	
har	hun	indrømmet	og	det	er	ført	til	referat	fra	det	pågældende	bestyrelsesmøde.	
Hun	henviser	til,	at	hun	ikke	ønsker	at	arbejde	så	meget	som	hun	gør,	hvis	hendes	
arbejde	ikke	er	værdsat.		
	



Elsebeth	Ring	Andersen	håber	at	Anna	Sofie	vælger	at	blive	på	sin	post,	evt.	via	en	
afstemning.	
	
Gerner	Sørensen	beskriver	hvordan	fejlen	med	notitsen	om	IGS	kom	i	bladet.	Anna	
Sofie	havde	forstået,	at	bestyrelsens	beslutning	var,	at	notitsen	skulle	bringes.	Det	
blev	først	opdaget	efter	1.	korrektur,	at	notitsen	ikke	var	med	i	bladet,	og	den	blev	
sat	ind.	Da	deadline	for	korrektur	var	nået,	kom	bladet	ikke	i	2.	korrektur.	
	
Dirigenten	afbryder	diskussionen	med	henvisning	til,	at	der	kan	afholdes	en	
afstemning.	Aage	Jakobsen	afleverer	et	dokument,	hvor	der	stilles	mistillidsvotum	
til	Anna	Sofie	Gothen.	
	
Michael	Colding	Jørgensen	henviser	til	§23	stk.	1	i	vedtægterne	og	spørger	Aage	
hvordan	de	pågældende	love	er	blevet	overtrådt.	
	
Vibeke	Kampmann	siger,	at	det	bør	være	en	ønsket	opgave	at	sidde	i	bestyrelsen.	
Hun	mener,	at	punktet	om	mistillid	til	Anna	Sofie	Gothen,	skulle	have	været	sendt	
til	bestyrelsen	inden	generalforsamlingen,	så	alle	klubbens	medlemmer	har	haft	
chance	for	at	tage	stilling	til	punktet.	
	
Dirigenten	spørger	Aage	Jakobsen	om	han	fortsat	vil	fastholde	det	mistillidsvotum	
han	har	afleveret	og	spørger	til	hvordan	Anna	Sofie	Gothen	har	overtrådt	reglerne.	
Aage	kan	ikke	svare	på,	hvilken	lov	der	er	overtrådt.	Dirigenten	advarer	mod,	at	det	
kan	danne	præcedens	at	stille	mistillidsvotum	mod	et	bestyrelsesmedlem.	Det	kan	
hindre	bestyrelsens	fremtidige	arbejde.	
	
Hanne	Grøn	Veggerby	bad	om	ordet.	Hun	mener	bestemt	der	bør	være	plads	til	at	
begå	fejl.	Da	hun	og	de	andre	bestyrelsesmedlemmer	gik,	var	det	for	Beagle	
Klubbens	bedste	da	de	ikke	følte	de	kunne	stå	inde	for	det	der	skete	mere.	Hun	
fortæller	at	bestyrelsen	fik	en	henvendelse	omkring	IGS,	og	det	blev	besluttet,	at	
Anna	Sofie	skulle	kontakte	KU.	Anna	Sofie	Gothen	kontaktede	KU	og	DKK´s	
sundhedsudvalg.	I	et	andet	indlæg	giver	Anna	Sofie	udtryk	for,	at	man	ikke	er	en	
seriøs	opdrætter	hvis	man	ikke	tester	sine	hunde.	Dette	tog	bestyrelsen	op,	og	fik	
Anna	Sophie	til	at	dementere	indlægget.	Til	sidst	kom	notitsen	om	IGS	i	bladet	uden	
om	bestyrelsen,	og	nu	valgte	Hanne	og	3	andre	bestyrelsesmedlemmer	at	gå,	da	de	
ikke	følte	de	havde	tillid	til	Anna	Sofie	Gothens	arbejde.	Hanne	slutter	af	med,	at	
ingen	af	de	4	afgående	bestyrelsesmedlemmer	står	på	den	pågældende	liste	
indleveret	af	Aage	Jakobsen.	
	
Toke	Larsen	siger,	at	der	skal	være	en	god	grund	til	at	stille	et	mistillidsvotum,	og	at	
der	ikke	bør	stilles	et	mistillidsvotum	når	der	er	uenighed	i	bestyrelsen,	uden	at	
kunne	henvise	til	et	konkret	lovgrundlag,	der	er	blevet	overtrådt.	Han	opfordrer	til,	
at	der	ikke	bliver	stemt	for	det	afleverede	mistillidsvotum.	
	



Michael	Jensen	beder	dirigenten	om	at	træde	i	karakter	og	følge	den	dagsorden	der	
ligger.	
	
Knud	Pedersen	fremsætter	forslag	om,	at	generalforsamlingen	pålægger	
bestyrelsen	det	bedst	mulige	samarbejde,	og	at	generalforsamlingen	går	over	til	
behandlingen	af	næste	punkt	på	dagsordenen.			
	
Aage	Jakobsen	–	det	handler	i	bund	og	grund	om	tillid	til	bestyrelsen.	Aage	har	
forståelse	for,	de	holdninger	der	er	blevet	fremlagt.	Han	mener	ikke	det	vil	danne	
præcedens,	at	der	stilles	mistillidsvotum,	da	der	i	hans	tid	kun	tidligere	er	stillet	ét	
mistillidsvotum.	
	
Ulla	Hvidberg	undrer	sig	over,	at	nogle	i	klubben	har	samlet	sig	om,	at	danne	dette	
mistillidsvotum,	uden	at	det	har	været	diskuteret	i	hverken	maillister	eller	åbent	
forum.	Det	ligner	ikke	Beagle	Klubben.	
	
Dirigenten	henviser	til,	at	der	ikke	kan	stilles	et	mistillidsvotum,	når	der	ikke	kan	
præciseres	hvordan	DKK	og	Beagle	Klubbens	love	er	overtrådt.	Aage	Jakobsen	
protesterer,	da	der	altid	kan	stilles	et	mistillidsvotum.		
	
Ulla	Hvidberg	henviser	til,	at	når	folk	forlader	salen,	skal	de	aflevere	deres	
stemmeseddel.	
	
Dirigenten	igangsætter	afstemning	om	det	seneste	fremsatte	forslag,	om	at	
generalforsamlingen	pålægger	bestyrelsen	det	bedst	mulige	samarbejde,	og	at	
generalforsamlingen	går	over	til	behandlingen	af	næste	punkt	på	dagsordenen.		
Skriftlig	afstemning	ja/nej.	
Afstemningen	er	slut.	Der	er	afgivet	76	stemmer.	47	for,	19	imod,	10	blanke.	1	
stemmeseddel	blev	ikke	afleveret.	2	stemmesedler	er	afleveret	af	
stemmeberettigede	der	har	forladt	salen.	
	

3. Formandens	beretning	
Da	beretningen	har	været	tilgængelig	på	klubbens	hjemmeside,	vil	beretningen	ikke	
blive	læst	op.	Det	er	muligt	at	stille	spørgsmål	til	beretningen.	Dirigenten	deler	
beretningen	op	i	underpunkter:	

• Bestyrelsen:	Ingen	spørgsmål	
• Medlemstal:	Ingen	spørgsmål	
• Regnskab:	Ingen	spørgsmål	
• Hvalpe	og	opdræt:	Ingen	spørgsmål	
• Very	Special	Show:	Ingen	spørgsmål	
• Udstilling:	Elsebeth	Ring	Andersen	stiller	spørgsmål	til,	at	flere	af	klubbens	

specialudstillinger	er	beliggende	i	Hårlev.	Hun	opfordrer	til	at	udstillingerne	
bliver	mere	geografisk	spredt.	

• Lydighed:	Elsebeth	Ring	Andersen	synes	det	er	ærgerligt,	at	der	kun	er	2	
medlemmer	tilbage	i	dressurudvalget.	Hun	har	tidligere	tilbudt	sin	hjælp,	og	



ved	at	flere	andre	har,	men	kan	desværre	se,	at	der	i	år	ikke	er	en	
lydighedsprøve	på	VSS.	Jette	Lorenzen	henviser	til,	at	beretningen	er	for	år	
2015,	og	dette	er	et	spørgsmål	til	2016.	

• SOS:	Rigmor	Højmark	stiller	spørgsmål	til,	hvorfor	Brian	Seitzberg	har	valgt	
at	trække	sig,	og	der	nu	kun	er	et	medlem	tilbage	i	udvalget.	Der	bliver	stillet	
spørgsmål	til,	at	der	er	blevet	kommenteret	på	en	”lummer	stemning”	på	et	
kursus.	Dette	havde	deltagerne	på	kurset	ikke	bemærket.	Brian	Seitzberg	
oplyser,	at	han	valgte	at	gå,	pga.	bl.a.	manglende	samarbejde	og	manglende	
respekt	fra	bestyrelsen,	for	det	arbejde	han	laver.	

	
Dirigenten	og	formanden	henstiller	til,	at	dette	ikke	hører	til	under	formandens	
beretning.	
	
Ole	Sørensen		-	Vi	skal	tage	det	til	efterretning	der	er	skrevet	om	SOS,	der	er	
forståelse	for	det	arbejde	Brian	har	lavet	for	SOS,	og	hans	beslutning	om	at	trække	
sig	fra	udvalget.	
	
Der	stilles	spørgsmål	til,	om	beretningen	skal	godkendes.	Dirigenten	siger	
beretningen	ikke	skal	godkendes.	Hvis	medlemmerne	ikke	kan	genkende	
beretningen,	skal	der	komme	indsigelser.	

	
4. Valg	af	manglende	bestyrelsesmedlemmer	og	suppleanter	til	bestyrelsen.	

Bestyrelsen	foreslår	Michael	Johannesen	og	Tina	Jason	Clausen	(Ikke	til	stede,	men	
har	givet	en	opstillingsfuldmagt).	
Der	opstilles	ikke	flere,	og	de	2	er	derfor	valgt.	Tina	ønsker	kun	at	opstille	for	ét	år,	
og	Michael	Johannesen	er	derfor	stemt	ind	for	3	år.	
	
Bestyrelsen	foreslår	som	suppleant:	Anne	Boesen	
Ole	Sørensen	og	Vibeke	Kampmann	ønsker	at	opstille	som	suppleanter.	
1. Suppleant:	Ole	Sørensen	
2. Suppleant:	Anne	Boesen	
3. Suppleant:	Vibeke	Kampmann	
De	nye	medlemmer	af	bestyrelsen	og	suppleanter	præsenterer	sig	og	fortæller	om,	
hvad	de	vil	arbejde	mod.	
	

5. Kassereren	fremlægger	det	reviderede	regnskab	til	godkendelse,	og	der	kan	gives	
decharge	til	bestyrelsen.	
Der	var	ingen	kommentarer	eller	spørgsmål	til	regnskabet	
	

6. Valg	af	2	revisorer	samt	2	suppleanter.	
Bestyrelsen	har	modtaget	en	skriftlig	tilkendegivelse	fra	Jens	Løber	Jensen,	der	er	
fungerende	revisor,	om	at	han	ønsker	at	genopstille.	
Aage	Jakobsen	melder	sig	som	kandidat.	
Der	var	ikke	flere	kandidater,	og	de	2	opstillede	er	valgt.	
Revisor	suppleanter:	Mette	Elmkær	og	Niels	Lütgens	stiller	op	og	bliver	valgt.	



7. Behandling	af	indkomne	forslag.	
• Nina	Vinther	trækker	sine	forslag	(Punkt	1-3)	til	generalforsamlingen,	men	

opfordrer	til,	at	bestyrelsen	og	udstillingsudvalget	tager	punkterne	med	i	
deres	arbejde.	Marianne	Steinmann	Bach	oplyser	at	kompetencen	til	at	
beslutte	hvad	der	gives	i	præmie	ligger	hos	udstillingsudvalget,	og	at	det	er	
et	forslag	de	vil	tage	med	til	behandling	på	deres	fremtidige	møde.	

• Punkt	4:	Elsebeth	Ring	Andersen	–	der	har	tidligere	været	rykket	for	
referater	fra	både	bestyrelse	og	udvalg.	Det	har	tidligere	varet	både	1	og	2	
måneder	inden	referaterne	er	blevet	offentliggjort.	Forslagsstillingerne	trak	
forslaget	tilbage,	med	henstilling	til	at	bestyrelse	og	udvalg	sørger	for	at	få	
referater	offentliggjort	hurtigst	muligt	
	

8. Bestyrelsen	fremlægger	forslag	til	budget,	kontingent	samt	arbejdsplan.	
• Bestyrelsen	foreslår	uændret	kontingent	
• Bestyrelsens	arbejdsplan:	

§ Samme	aktivitetsniveau	
§ Arbejde	til	fastholdelse	af	medlemmer	
§ Fortsat	fokus	på	racens	sundhed	
§ Fortsat	fokus	på	opdatering	af	håndbogen	

	
Per	Quick	sætter	fokus	på,	at	der	skulle	være	op	til	49%	ikke	DKK	stambogsførte	
Beagler	i	Danmark.	Hvad	kan	man	gøre	for	at	bringe	dette	tal	ned?	Lone	Dejrup	
siger	at	under	beagler	tælles	også	beagle	lignende	hunde.	
	

9. Evt.	
• Harriet	Colding-Jørgensen	stiller	spørgsmål	til,	hvorfor	det	er	blevet	besluttet,	at	

man	ikke	kan	komme	på	hitlisten	i	klasse	3	lydighedsklasse,	med	henvisning	til,	at	
dommerne	ikke	er	klædt	på	til	det.	Niels	oplyser,	at	DKK	har	indført	nye	LP	regler,	
som	prøveledere	og	dommere	skal	uddannes	i.	DKK	kunne	i	april	ikke	give	et	klart	
svar	på,	hvordan	øvelserne	skulle	bedømmes,	og	derfor	har	udvalget	besluttet	at	
kl.3,	championklassen	og	eliteklassen	på	en	enkelt	prøve	i	foråret	ikke	kan	
registreres	på	hitlisten.	
Harriet	mener	at	det	er	en	bestyrelsesbeslutning,	om	de	pågældende	klasser	skal	
være	hitliste	berettigede.	Hun	mener	at	DKK	dommerne	godt	kan	dømme	
klasserne	
Niels	oplyser	at	flere	DKK	dommere	heller	ikke	er	enige	om	hvordan	en	øvelse	
skal	dømmes.	
Michael	Jensen	mener	ikke,	at	dette	er	en	diskussion	der	hører	til	på	en	
generalforsamling.	
Formanden	tager	sagen	med	til	næste	bestyrelsesmøde.	
Hanne	Veggerby	oplyser,	at	det	der	er	vedtaget	er,	at	hvis	et	medlem	tager	en	kl	
3	prøve	på	en	DKK	prøve,	kan	den	blive	hitliste	ført.	Men	udvalget	vil	ikke	byde	
deres	dommere,	at	skulle	dømme	klasserne,	når	DKK	dommere	og	prøveledere	
ikke	er	enige	om,	hvordan	øvelserne	skal	dømmes.	



Nina	Vinther	bekræfter,	at	DSS	dommerne	ikke	vil	dømme	kl	3,	champion	og	
eliteklasser,	men	at	et	resultat	opnået	på	en	DKK	prøve	selvfølgelig	vil	kunne	
registreres	på	hitlisten.	
	

• Martin	Schønberg	Hansen	spørger	bestyrelsen,	hvordan	man	kan	tillade	en	
region	at	nedlægge	regionens	schweiss	træningsplads	og	flytte	træning	over	i	
privat	regi,	men	fortsat	benytter	regionens	hjemmeside.	Lasse	Grubert	svarer,	at	
pladsen	blev	lukket,	pga.	Den	store	debat	der	var	omkring	schweiss	
træningspladser	tidligere	i	år.	Han	valgte	herefter	at	lukke	pladsen,	og	at	
fortsætte	træningen	i	privat	regi.		
Formanden	svarer,	at	dette	punkt	ikke	bør	behandles	på	en	generalforsamling,	og	
at	bestyrelsen	bekendt	er	der	ikke	foregået	noget	ulovligt.	
	
Brian	Seitzberg	spørger	bestyrelsen,	om	de	ønsker	at	fjerne	hans	
dommerautorisation.	Det	afviser	bestyrelsen	at	have	diskuteret.	
	
Niels	Lütgens	påpeger,	at	det	koster	35	kr.	at	gå	et	400	m.	spor,	og	at	det	er	for	
dyrt.	Derfor	går	folk	i	privat	træningsregi	
	
Michael	Jensen	påpeger	igen,	at	dette	ikke	er	punkter	der	skal	behandles	på	en	
generalforsamling.	
	
Anny	Le	Maire	mener	at	det	er	problem,	at	et	medlem	af	bestyrelsen	sidder	i	
regionsledelsen.	Hun	mener	ikke	man	kan	komme	igennem	med	sine	forslag.		
	
Nina	Vinther	efterlyser	at	medlemmerne	af	bestyrelsen	og	udvalgene	brænder	
for	det	de	laver.	Det	er	vores	klub	og	vi	skal	passe	på	den.	
	
Brian	Seitzberg	taler	om	venskabskampen	i	schweiss,	som	han	ser	som	sit	
svendestykke.	Han	ønsker	at	gennemføre	kampen,	og	påpeger	at	det	ikke	er	
meningen	det	skal	være	for	eliten	på	sigt.	I	år	er	det	besluttet	at	det	skal	være	for	
DM	holdet,	men	på	sigt	vil	det	være	en	600	m	20	timers	prøve.	Han	mener	det	
kan	blive	en	stor	oplevelse	og	at	det	er	meningen	det	skal	være	for	alle.	
	
Rigmor	Højmark	roser	SOS	udvalget	og	deres	arbejde,	og	er	ked	af,	at	der	er	en	
stemning	af,	at	man	ikke	enes	i	Nordjylland.	
	
Ole	Sørensen	mener	at	løsningen	ligger	i	Nordjylland	og	ikke	på	
generalforsamlingen.	
	
Elsebeth	Ring	Andersen	takker	alle	de	frivillige	i	klubben,	og	henstiller	til,	at	
bestyrelsen	arbejder	for	at	pengene	på	klubbens	konto,	kommer	ud	til	de	
frivillige	og	for	at	hjælpe	med	at	få	liv	i	udvalg	og	regioner.	Hun	vil	gerne	selv	
hjælpe	med	evt.	lydighedsprøver	osv.	Hun	synes	det	er	ærgerligt	at	der	ikke	er	
lydighedsprøve	i	år	på	vss.	



Hun	opfordrer	også	til,	at	man	evt.	kunne	bekoste	at	sætte	hvalpe	til	salg	på	dba	
og	guloggratis,	så	der	ikke	kun	er	blandingshvalpe	til	salg.	
	
Nina	Vinther	siger,	at	der	tidligere	ikke	er	kommet	Beagler	til	de	prøver	der	er	
blevet	holdt.		
	
Karin	Husbye	–	der	har	været	meget	uro	i	schweiss	området	andre	steder	end	
Nordjylland.	Hun	vil	gerne	have,	at	hvis	man	har	noget	man	vil	sige,	må	man	
komme	til	dem	det	vedrører.	
	
Jette	Lorenzen	–	lp	udvalget	vil	gerne	holde	en	ren	beagle	lp	prøve,	men	der	er	
meget	få	deltagere.	Og	der	er	det	samme	arbejde	i	det,	som	ved	en	åben	prøve.	
For	at	økonomi	og	arbejdstid	kan	hænge	sammen,	skal	der	være	20	hunde.	
Senest	har	der	været	4	hunde	deltagende.	
	
Pia	Ahlen	er	skuffet	over	tonen	og	den	sladder	der	er	kommet	op	til	overfladen	
på	generalforsamlingen.	Vi	vil	alle	sammen	gerne	have	at	der	er	adgang	til	
arrangementer	med	vores	hunde,	og	vi	skal	give	de	frivillige	plads	til	at	arbejde.	
	
Mødet	slutter	kl.	21.05	
Referent:	Helle	Jürgensen	

	


